
Zasedání Kolejní Rady dne 15. 10. 2023 
 
Kde: v místnosti Kolejní rady 

Přítomni: Nikoleta Anderlová, Jan Lexa, Damian Waloszek 

Omluven: Hynek Kydlíček, František Zajíc 

Hosté: Maroš Bratko, Michal Medek 

Zapisovatel: Damian Wałoszek 

Zasedání začalo v 19:00. 

 
Program zasedání:  

 Závora u vjezdu na plochu 

 Kontejnery 

 Sklo na ploše 

 Pračky 

 Pouliční lampy 

 Další stížnosti a informace 

 Vyhlášení voleb 

Závora u vjezdu na plochu 

M. Bratko pochválil tento počin, který zajistil vyčištění plochy od aut. 

Je zde stížnost na pauzy na vrátnici v budově A. Nepouští auta během své přestávky přes 

závoru – během období zmíněné pauzy tam stály asi 2 nebo 3 auta, která se snažila dostat na plochu. 

KR je razantně proti tomu, aby nastávaly situace, kdy se nepůjde dostat na plochu.  

Kontejnery 
S příchodem větrného počasí se nám opět rozběhly popelnice po ploše do všech stran, jak 

poukázal M. Bratko. Musel je vlastnoručně pochytat a přivést zpět na jejich místa, přičemž u 

některých si všiml, že buď brzdy fungují, ale nejsou zabržděné, anebo brzdový systém rovnou 

nefunguje. Pobíhající popelnice jsou nejen nebezpečné pro kolemjdoucí, ale dokonce hrozí i poničení 

majetku na plochách (odření aut). 

J. Lexa podotkl, že s popelnicemi se už řešilo pár věcí, a že popelnice vlastní obec, případně 

svozová firma. Kolej tedy nemůže sjednat nápravu sama, nýbrž se projeví iniciativa v podobě mailu 

paní Provazníkové, která by měla s popeláři vyjednat kontrolu/opravu/výměnu brzdových systémů u 

popelnic. 

Sklo na ploše 
Poslední dva týdny létá a povaluje se po ploše rozbité sklo z kontejneru. Povalující sklo je 

taktéž nebezpečné v podobě létajících ostrých úlomků a může zničit autům pneumatiky. KR vyzjistí 

od vedení koleje, kdo má na starosti tento úklid a zdali jej v nejbližších dnech hodlají provést. 

N. Anderlová poznamenala, že plochu vlastní FHS a koleje zase řeší vyvážení odpadků. 

Pračky 

M. Medek měl několik připomínek a dotazů ohledně nových praček. Zejména: 

-Pračky po doprání ukazují, že pračka je volná, ale přitom tam je prádlo nechané z předchozího cyklu. 

-Ceny se odvíjejí od spotřeby vody, elektřiny a opotřebení. Ovšem různé cykly mají stejné ceny. 

D. Wałoszek dodal, že maily chodí okamžitě po doprání, ale notifikace v aplikaci až později, 

třeba po 10 minutách. 

Podle KR je zásadní problém, že během praní lze použít tlačítko “stop”, které může zmáčknout 

kdokoliv, a vyndat někomu prádlo. M. Bratko navrhl řešení v podobě nutnosti potvrzení v aplikaci.  



D. Wałoszek říká, že je potřeba, aby se ukazovalo odlišně, kdy je prádlo doprané a ještě 

nevyzvednuté (pračka není odemčena), a když už je skutečně prázdná (pračka je odemčena).  

J. Lexa navrhuje stanovit časový interval na 20 min od dokončení cyklu. Pokud prádlo nebude 

do té doby vyzvednuto, může být vyndáno do prádelních košů na místě. Koše jsou ještě v řešení, měly 

by být pevně instalovány a čisté. N. Anderlová souhlasí s tímto řešením. D. Wałoszek chce přidat 

ještě tužky s lístečkami ke košům, aby se dané prádlo dalo popsat z jaké pračky bylo odejmuto. KR 

pošle návrh paní Provazníkové. Podle M. Medka budou koše motivovat k vyndání si prádla včas. 

Podnět od Jeleny Glišić: „Would it be possible to arrange signs in the laundry rooms reminding 

people to clean the filters after using the dryer? It would also be helpful to have a trash bin in each 

laundry room, in order to put the dirt from the filter, as well as e.g. color catchers which some people 

may use when washing clothes.“ 

KR souhlasí s přidáním odpadkových košů a info papírů, aby lidi čistili filtry/síťky sušiček. 

D. Wałoszek má dotaz, zdali jsou u praček filtry na vodu, a zdali je potřeba je taky čistit, a kdo se o 

to stará – firma nebo kolej? 

J. Lexa by chtěl podotknout, že ačkoliv se KR usnesla v lednu 2023 na jistých podmínkách k 

provozu praček na naší koleji, firma Miele je nedodržela. Jmenovitě minimální částka na dobití, která 

měla být 250 Kč, a nyní je 350 Kč. 

Celkově KR zhodnotila, že nové pračky jsou posunem vpřed (větší kapacita, větší počet, tišší, 

není potřeba klíč z vrátnice, nonstop provoz), i když zatím mají jisté nedostatky. Nápravy budou snad 

co nejdříve. Do té doby apeluje KR na všechny uživatele praček k ohleduplnosti a včasnému vybírání 

si prádla z praček.  

Pouliční lampy 
KR dostala podnět od Anny Marie Kokrhounové ohledně nesvítících lamp před budovou FHS 

a budovou A. KR předá podnět vedení koleje. Lampy obecně přispívají k pocitu bezpečí a zlepšení 

viditelnosti.  

Lokace nesvítících lamp: 

 

N. Anderlová dodává, že pokud by měly fungovat, tak je potřeba, aby lampy svítily 

žlutým/teplým světlem, aby se nenarušoval cirkadiální rytmus studentů.  

Další stížnosti a informace 
V troubárně bylo doplněno vybavení. 

D. Wałoszek má stížnost na baletizol v místnosti aerobiku, bude se řešit s paní Hurdovou a 

paní Provazníkovou. 



M. Bratko poukazuje na často vydýchaný vzduch v posilovně, kde vzduchotechnika začne 

foukat přibližně jednou za půl hodiny, což nestačí. Chtěl by, aby se vzduchotechnika zapínala častěji 

(např. kontinuálně), a klidně s menším výkonem. 

Vyhlášení voleb 
Je potřeba vyhlásit volby. 

Bylo přijato následující usnesení: 

KR koleje 17. listopadu vyhlašuje na základě Volebního řádu pro volby členů kolejních rad 

volby do KR koleje 17. listopadu. Volby se budou konat od 7.11.2023 7:00 do 8.11.2023 22:00 

elektronicky přes volební aplikaci umístěnou na adrese https://volby.is.cuni.cz. Odkaz k volební 

aplikaci bude zaslán den před volbami hromadným emailem všem ubytovaným na koleji 17. listopadu. 

Přihláška ke kandidatuře se podává elektronicky na e-mailovou adresu KR 

kr@listopad.koleje.cuni.cz nebo k rukám volební komise nejpozději do 3.11.2023. Přihláška musí 

obsahovat jméno kandidáta (příp. titul), číslo pokoje, školu (v případě Univerzity Karlovy i fakultu), 

e-mailovou adresu, telefonní číslo a vlastnoruční podpis. Kandidovat smí kdokoliv, kdo je studentem 

vysoké školy a je ubytován na koleji 17. listopadu. 

Kandidát je oprávněn předat předsedovi volební komise či poslat na e-mail KR 

kr@listopad.koleje.cuni.cz svůj volební program o maximální velikosti 1 A4 ve formátu PDF. Volební 

komise tento program zveřejní na fyzické nástěnce současné KR a ve FB skupině koleje 17. listopadu 

společně se seznamem kandidátů nejpozději den před volbami. Zároveň se odkaz na tento program 

bude nacházet v popisu hlasování ve volební aplikaci. 

KR koleje 17. je 5členná, počet volených kandidátů se tedy stanovuje na 5. 

KR koleje 17. listopadu jmenuje volební komisi ve složení: Bára Chvátalová, Lukáš Tamchyna 

(předseda) a Kateřina Tamchynová. 

Hlasování (pro-proti-zdržel se):                           3 – 0 – 0 

 


